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Referat fra bestyrelsesmøde mandag den 17.februar 2025 kl. 15.30 – kl. 17.30 

 
Indbudte: Pia Nygaard (PN), Steffen Jørgensen (SJ), Ole Hansen (OH), Birthe Grand (BG), 
Flemming Lykke Jensen (FLJ), Annette Olsen (AO), Ole Bundgaard (OB), Niels True (NT), Lis-
bet Skov (LS) Stig (SH) 
 
Afbud:  
   
Referent:  OH    
 

Punkt  Referat 

Pkt. 1  
Godkendelse af refe-
rat fra 4.januar 

 

 
Godkendt 

Pkt. 2 
Orientering / beslut-
ning 
 

 
  Bestyrelsens medlemmer og hallens daglige leder orienterer om forhold af  
  interesse for medlemmerne siden sidste møde. 
   

• ”Mens vi venter” juleaftensdag fra kl. 09.00 – kl. 12.00 i Svømme-

hallen var en stor succes med saunagus, rødt badevand mv. – der 
var over 150 personer i de 3 timer. 
 

• Fladså Hallens økonomimedarbejder har opsagt sin stilling, og er op-
hørt pr. 1. februar 2025. 

 
• Indbrud i hallen den 6.januar, selvom vi har videoovervågning hjalp 

det ikke meget, når tyvene var ”pakket” ind.  
          Der blev  stjålet og ødelagt for mere end 100.000 kr. – hallen er hel- 
          digvis dækket af sin forsikring. 
 

• Den af bestyrelsen besluttede prisstigning for billetter til svømmehal-
len pr. 1.januar, er forløbet med en enkelt indsigelse fra vore bru-
gere. 

 
• Fladså Svømmehal er endnu ikke informeret om, hvilke forenings-

hold fra Næstved, der fortsætter i Fladså Svømmehal, nu hvor den 
nye Næstved Svømmehal planlægger at åbne slut marts. 

 
• Det kommunalt ejede lokale, der tidligere husede Mogenstrup Gen-

optræningscenter, dannede rammen om en stiftende generalforsam-

ling tirsdag den 28.januar. 
Foreningen Fladså Fitness blev oprettet med en 7 personers stor be-
styrelse – omkring 75 interesserede personer mødte op til general-
forsamlingen. 
 

• Bestyrelsen besluttede i år 2024, at der skal etableres et nyt ventila-
tionsanlæg i svømmehallen. 

Ventilationsanlægget skal kunne udskifte ca. 18.000 m3 luft i timen 
mod det gamle og udslidte med udskiftning på ca. 9.000 m3 i timen. 
 
Der er skrevet kontrakt med entreprenører og arbejdet igangsættes 
med udvendige arbejder i uge 14 – primo april.                
Der startes med støbning af fundamentplade for udvendige anlæg ud 
for Kultursal/svømmehal. 
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          Fladså Hallen sørger selv for rydning af arealet, dvs. fjernelse af hæk  

          og et mindre træ, når det endelige mål på arealet kendes. 
          Måske der venter bestyrelsen en arbejdsopgave med rydningen. 
 

Anlægget i svømmehallen nedtages, og det nye opsættes.             
Arbejdet starter uge 26 og forventes at slutte med udgangen af uge 
32. 
Svømmehallen er således desværre lukket i hele sommerferien. 

 
Projektet har en anlægssum på ca. 4,6 mio. kr. 
 
Stig og Birthe er hallens tovholdere på projektet. 
 

• Hallen har indkøbt en it-Projektor, der opsættes permanent ned-
hængt fra loftet i Kultursalen. 

Arbejdet med opsætning varetages i de næste 14 dage i et samar-
bejde mellem Stig Hansen og Jan Olsen. 
  

• Stig indkalder hallens foreninger til halfordelingsmøde i første halvdel 
af marts måned. 

 

Pkt. 3 

Ombygning ved 
svømmehallen 

 

  Fladså Hallens bestyrelse har tidligere besluttet at etablere 2 toiletter og 2   
  baderum i den del af svømmehalsbygningen, der ligger op imod  
  det af Næstved Kommune ejede 230 m2 anneks. 
 
  Der er afsat 500.000 kr. til projektet. 
 
  Stig orienterede bestyrelsen om sagens status, idet det er besluttet at ind   

  hente to sammenlignelige tilbud. 
 
  Stig forventer tilbuddene tilsendt snarest, hvorefter han forelægger dem  
  for Forretningsudvalget, således at beslutning om arbejdets igangsættelse  
  kan ske snarest. 
 
  Overskrider projektet den afsatte budgetramme skal bestyrelsen involve-  

  res i en evt. ekstra finansiering. 
 
  Varighed for projektet er fastsat til ca. 1 måned med ønske til byggestart   
  tæt på 1.marts.  
 

Pkt. 4 

Fladså Hallens års-
regnskab 2024 

 

  Birthe og Flemming orienterede om status for Fladså Hallens årsregnskab  
  2024. 
 
  Regnskab 2024 er under klargøring og en foreløbig ikke færdiggjort kopi af  
  regnskab 2024 blev udleveret til bestyrelsen og gennemgået af Flemming. 
 
  Birthe, Flemming og Stig håber at finde frem til hallens skattekode, såle-  

  des årsregnskabet kan færdiggøres og fremsendes til Fladså Hallens revi- 
  sor.  
   
  Det er et meget flot og kompetent arbejde, der er udført af Birthe og  
  Flemming. 
 

Pkt. 5  

  Fladså Hallens generalforsamling afholdes torsdag den 20.marts kl. 19.00 i  
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Generalforsamling 

torsdag den 
20.marts 

  Kultursalen med dagsorden iht. gældende vedtægter. 

 
  Bestyrelsen foreslår vedtægtsændring i § 4 vedr. indvarsling - nuværende  
  tekst ændres til: 
 

   Indvarsling af generalforsamlingen sker mindst 14 dage før afholdelse ved annonce-    

   ring på digitale medier, samt ved opslag i Fladså Hallen og udsendelse pr. mail til  

   Fladså hallens registrerede medlemmer. 

  Bestyrelsen besluttede, at regnskab år 2024 tilsendes vore registrerede  
  medlemmer forud for generalforsamlingen, sådan at vi sparer kopier af  
  regnskab til fremlæggelse på generalforsamlingen.   
 
  Bestyrelsen gennemgik manualen for afvikling af hallens generalforsamling  
  og sikrede personpåsætning til de nødvendige opgaver, for at generalfor 
  samlingen kan gennemføres retmæssigt 
 
  Bestyrelsesmedlemmer på valg er Birthe, Flemming og Ole – alle villige til  
  genvalg.   
 

  De to suppleanter Annette og Ole B. er begge villige til genvalg. 
 

Pkt. 6 
Orientering om hal-
festen 
 

 
  Festudvalget ved Annette, Steffen og Ole orienterede om status for halfe- 
  sten lørdag den 20.september 2025. 
 
  Festplakaten vedhæftes referatet fra dette møde, når det udsendes til vore  
  registrerede medlemmer.  
 
  Alle kan tilmelde sig, billetsalget er begyndt, halfesten via              
  www.fladsaahallen.dk 
   
  Status er i øvrigt, at der er indgået aftale om øl og vand leverance med  
  Carlsberg. 

  
  Musikken er bestilt, se evt. plakaten, med Michael Carøe og Guldholdet      
  samt DJ Sten Ibka.  
 
  En 3 retters menu er aftalt på plads med slagter Stig fra Stege. 
    
  Stig beder Sarah om at re-poste halfest plakaten en gang ugentlig på face- 
  book og samtidig oprette halfesten som en begivenhed. 
 

Pkt. 7 
Næste Møde 

 
  Næste møde er Fladså Hallens ordinære generalforsamling torsdag den  
  20.marts med efterfølgende konstituering kl. ca. 21.00 
 
  Bestyrelsen møder kl. 17.00.   

 

 

 

http://www.fladsaahallen.dk/

